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Nyírbátor Város Önkormányzata Képviselő-testületének 2022. szeptember 28-án a Városháza 
Dísztermében megtartott soron következő nyílt ülésének: 

a.) tárgysorozata, 
b.) jegyzőkönyve, 
c.) határozata: 86-93, 
d.) rendelete: -

Tárgysorozat 
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Kelt.: 2022 OKT Q fi.

Ó�Jc f s 3-11 (j' 1JD J-.. i._ 
Szam: ,, _ ·· · · ..... •· . --. e e� e: 

0. Előterjesztés az átruházott hatáskörökben hozott döntésekre és az egyszerűbb megítélésű,
döntést igénylő ügyekre

1. Előterjesztés a vízi közmű hálózat gördülő fejlesztési terv pótlási felújítási terv részének
(2023-2037. időszakra vonatkozóan) elfogadására

2. Előterjesztés a 2022. évi költségvetés I. félévi végrehajtásáról szóló tájékoztató elfogadására

3. Beszámoló a Nyírbátori Kerekerdő Óvoda 2021/2022. nevelési évéről

4. Előterjesztés a Nyírbátori Kerekerdő Óvoda Szervezeti és Működési Szabályzatának,
Házirendjének és Pedagógiai Programjának módosítására

5. Előterjesztés „Nyírbátori Centenáriumi Sport Érdemérem" kitüntetéshez kapcsolódó
pénzjutalom adományozásáról

6. Előterjesztés a 2022. évi lakossági internet-hozzáférés és használat támogatására irányuló
pályázat kiírására

7. Előterjesztés a 2023. évre kiírt Bursa Hungarica Felsőoktatási Önkormányzati
Ösztöndíjrendszerhez való csatlakozásra

Nyírbátor, 2022. szeptember 28. 
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J e g yz őkön yv 

Nyírbátor Város Önkormányzata Képviselő-testületének 2022. szeptember 28-
án a Városháza Dísztermében megtartott soron következő nyílt ülésén. 

Jelen vannak: Máté Antal polgármester, Balla Jánosné alpolgármester, Dr. Báthori 
Gábor, Böszörményi Sándor, Kerezsi István, Levendáné Dr. Lengyel 
Valéria, Márton József, Mátyás József, Polyák László, Dr. Szabó Sándor, 
Tóthné Barna Júlia képviselők 

Bejelentéssel távol: Juszku Mihály képviselő 

Tanácskozási joggal megjelent: 

Megjelent vendégek: 

Badics Ildikó irodavezető, jegyző 

Dr. Veres János önkormányzati főtanácsadó 
Csoportvezetők 

Gáspár Gabriella, a Nyírségvíz munkatársa 
Madai Gábor, a Nyírségvíz munkatársa 
Pappné Takács Ildikó, a Nyírbátori Kerekerdő Óvoda intézményvezetője 
Sipos Ferenc, a Városi Könyvtár Nyírbátor intézményvezetője 

Máté Antal polgármester: Köszönti a Képviselő-testület megjelent tagjait. Az ülést 9 óra 05 
perckor megnyitja. Megállapítja, hogy a Képviselő-testület határozatképes, 11 fő van jelen, 
Juszku Mihály képviselő úr jelezte, hogy nem tud részt venni az ülésen és a könyvvizsgálót is 
nélkülözni kell az ülésen. A napirendi javaslatokat, és az írásos előterjesztéseket előzetesen 
megküldték a kollegák, melyhez később kiküldésre kerültek a bizottsági előterjesztések és még 
az ülés előtt is kerültek kiosztásra anyagok. Módosító javaslatait ismerteti, a 0. napirendi pontba 
egy döntést igénylő költségvetési kérdést tárgyalnák meg, ez egy technikai jellegű módosítás. 
A másik javaslata, hogy a Nyírségvíz napirendjét az első napirendben tárgyalják. A vagyonos 
zárt ülésben is lesz még egy pont, melyet a bizottság is megtárgyalt és ezt pótlólag osztották ki 
a kollegák. Kérdezi a Képviselő-testület tagjait, hogy ezekkel a módosításokkal kiegészítve, a 
napirendekkel kapcsolatban van-e valakinek kérdése, észrevétele. Amennyiben nincsen, kéri a 
napirendek elfogadásáról szavazzanak. 

A döntéshozatalban részt vett 11 fő képviselő. 
A Képviselő-testület a napirendet 11 igen, 0 nem és O tartózkodó szavazattal - egyhangúlag 
- elfogadja.
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Előterjesztés az átruházott hatáskörökben 

hozott döntésekre és az egyszerűbb megítélésű, 

döntést igénylő ügyekre 

Máté Antal polgármester: A 0. napirendi pontban döntést nem igénylő kérdésben az 
átruházott hatáskörben hozott döntéseket olvashatja a Képviselő-testület. Kiemeli, hogy nagyon 
nagy az igény az önkormányzati bérlakásokra, hosszú a várólista. Az első lakáshoz jutók 
támogatására elkülönített összeget a bizottság már kiosztotta a jogosultak részére. Ezt az alapot 
meg fogja emelni az önkormányzat. Döntést igénylő kérdésekről is tárgyalni szükséges. A 
Közszolgáltatási Bizottság elnökét kéri, hogy mondja el ezzel kapcsolatban a bizottság 
álláspontját. 

Polyák László a Közszolgáltatási Bizottság elnöke: A bizottság megtárgyalta a Nyírségvízzel 
kapcsolatos előterjesztéseket. Megállapította a bizottság, hogy a 2022-vel bezárólag eltelt 
időszakban olyan módosítások és beruházások mentek végbe Nyírbátorban, hogy az ivóvíz 
minősége kiváló lett. Elmondja azt is, hogy van visszajelzése azzal kapcsolatban, hogy a 
lakosság is örül annak, hogy ilyen minőségű vizet fogyaszthat. A bizottság kérése az, hogy mint 
most legutóbb a beruházásokról tételes elszámolást kapjanák, legyen szó ivóvíz-, vagy a 
szennyvíz beruházásról, illetve a Képviselő-testület is lássa mire lett fordítva a költség a 
beruházás tartalmában. Összességében a bizottság elfogadta az előterjesztést, és kéri a 
Képviselő-testületet, hogy fogadja el a beszámolót és köszönetüket fejezik ki a dolgozóknak. 

Máté Antal polgármester: Képviselő úr összefoglalóan valamennyi közművet érintő Gördülő 
Fejlesztési Tervről elmondta a bizottság álláspontját. Most a 0. napirendben konkrétan a 
szennyvíz-, és ivóvíz ágazatra vonatkozó 2022. évet is érintő Gördülő Fejlesztési Tervről kell 
szavazni a Képviselő-testületnek. Kérdezi, hogy ezzel kapcsolatban van-e valakinek kérdése, 
észrevétele. Amennyiben nincsen, kéri szavazzanak. 

A döntéshozatalban részt vett 11 fő képviselő. 
A Képviselő-testület a 2022-2036. évekre a szennyvízágazatra vonatkozó Gördülő Fejlesztési 
Terv Nyírségvíz Zrt. által javasolt módosítását megismerte, 11 igen, 0 nem és O tartózkodó 
szavazattal - egyhangúlag - elfogadja. 

Máté Antal polgármester: Az ivóvíz ágazattal kapcsolatban elmondja, hogy a Diószegi dűlő 
kérdése már évek óta kérdés. A korábban egy tevékenységre használt ingatlanokat más célra is 
szeretnék használni az emberek, ez teljesen természetes. Itt nem volt víziközmű szolgáltatás, ez 
az idén elindul. A másik a Bákonyikert utca ivóvíz gerincének kérdése. Kérdezi, hogy ezzel 
kapcsolatban van-e valakinek kérdése, észrevétele. Amennyiben nincsen, kéri szavazzanak. 

A döntéshozatalban részt vett 11 fő képviselő. 

A Képviselő-testület 2022-2036. évekre az ivóvízágazatra vonatkozó Gördülő Fejlesztési Terv 
Nyírségvíz Zrt. által javasolt módosítását megismerte, 11 igen, 0 nem és O tartózkodó 
szavazattal - egyhangúlag - elfogadja. 

Máté Antal polgármester: A következő döntést igénylő kérdés a 0. napirendi pontban 
költségvetéssel kapcsolatos, pályázat megvalósulásával kapcsolatos. Egy román-magyar 
programról van szó, a pályázatban 3 fö szerepel, plusz egy létszámot kell beépíteni a 
költségvetésbe. Képzések is el fognak indulni már ebben a projektben, eddig csak a 
beruházások indultak el. Az Adj esélyt a jövődnek pályázat szeptember 30-án lejár, az itt 
dolgozók közül 1 fő a Hivatal állományába kerül át, ennek átvezetéséről szükséges dönteni. 
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Kerezsi István a Pénzügyi Bizottság elnöke: A bizottság megtárgyalta az anyagot, és 
egyhangúlag támogatja. 

Máté Antal polgármester: Kérdezi a Képviselő-testületet, hogy ezzel kapcsolatban van-e 
valakinek kérdése, észrevétele. Amennyiben nincsen, kéri szavazzanak. 

A döntéshozatalban részt vett 11 fő képviselő. 
A Képviselő-testület a költségvetésbe rögzített intézményi létszámadatok változásait, ami az 
önkormányzati feladatellátást és a Polgármesteri Hivatalt érinti 11 igen, 0 nem és 0 tartózkodó 
szavazattal - egyhangúlag - elfogadja. 

Máté Antal polgármester: Kéri a Képviselő-testületet, hogy a 0. napirendet egyben is fogadja 
el. 

A döntéshozatalban részt vett 11 fő képviselő. 
A Képviselő-testület 0. napirendről szóló határozatot 11 igen, 0 nem és 0 tartózkodó 
szavazattal - egyhangúlag- elfogadja. 

Nyírbátor Város Önkormányzata Képviselő-testületének 
86/2022. (IX.28) 

önkormányzati határozata 
az átrnházott hatáskörökben hozott döntésekről és az egyszerűbb megítélésű, 

döntést igénylő ügyekről 
A Képviselő-testület 

0. 
- megismerte a 23/2022. (VIII. 17.), 24/2022. (VIII. 26.), 25/2022. (VIII. 29.), 26/2022. (IX.
12.) számú polgármesteri határozatokat, a 35/2022. (IX.05.), 36/2022. (IX.05.), 37/2022.
(IX.05.) Fejlesztési és Gazdasági Bizottság által hozott határozatokat, a 11/2022. (IX.07.)
számú Sport és Ifjúsági Bizottság által hozott határozatot, a 17/2022. (IX.5.) Közszolgáltatási
Bizottság által hozott határozatot.

1. 

A 2022-2036. évekre a szennyvízágazatra vonatkozó Gördülő Fejlesztési Terv 
Nyírségvíz Zrt. által javasolt módosítását megismerte, azt az 1. melléklet szerint elfogadja, 
továbbá kéri, hogy a közszolgáltató a kivitelezés megkezdéséről értesítse az önkormányzatot és 
a beruházásokat követően küldje meg tételes költségkimutatását az önkormányzat felé. 

A beruházás költsége (nettó 5.070.000 Ft) a Nyírségvíz Zrt. és az önkormányzat között 
érvényben lévő szerződés szerint a bérleti díj terhére kerül elszámolásra. 

2. 

- A 2022-2036. évekre az ivóvízágazatra vonatkozó Gördülő Fejlesztési Terv Nyírségvíz Zrt.
által javasolt módosítását megismerte, azt a melléklet szerint elfogadja, továbbá kéri, hogy a
közszolgáltató a kivitelezés megkezdéséről értesítse az önkormányzatot és a beruházásokat
követően küldje meg tételes költségkimutatását az önkormányzat felé.
- A beruházás költsége (Diószegi dűlő - nettó 5.700.000 Ft) a Nyírségvíz Zrt. és az
önkormányzat között érvényben lévő szerződés szerint a közműfejlesztési hozzájárulás terhére
kerül elszámolásra.
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3. 

- A foglalkoztatottak tervezett létszáma változásaival kapcsolatosan a költségvetési rendelet 7.
melléklet 5. pont szerinti Önkormányzati feladatok 2022. évi tervezett átlaglétszám sorban
szereplő 22,3 fő átlagot 23,3 fő átlagra módosítja úgy, hogy a munka törvénykönyve szerinti
19,3 fő átlaglétszám 20,3 fő átlaglétszámra módosul.

- A foglalkoztatottak tervezett létszáma változásaival kapcsolatosan a költségvetési rendelet 7.
melléklet 4. pont szerinti Polgármesteri Hivatal 2022. évi tervezett átlaglétszám sorban szereplő
61 fő átlagot 62 fő átlagra módosítja úgy, hogy köztisztviselői 46 fő átlaglétszám 47 fő
átlaglétszámra módosul.

- A jelen határozatban foglalt döntéseket Nyírbátor Város Önkormányzata 2022. évi
költségvetéséről és a költségvetés végrehajtása szabályairól szóló 3/2022. (II.23.)
önkormányzati rendelet következő módosítása során a rendeletbe beépülnek.

Mellékletek a jegyzőkönyv végén. 

Tárgy (1. tsp) Előterjesztés a vízi közmű hálózat gördülő 

fejlesztési terv pótlási felújítási terv részének 

(2023-2037. időszakra vonatkozóan) 

elfogadására 

Máté Antal polgármester: Első napirendi pontként a vízi közmű hálózat gördülő fejlesztési 
terv pótlási felújítási terv részének elfogadása a téma. Ez a 2023-tól kezdődő időszakra 
vonatkozik és egészen 2037-ig tart. 

Polyák László a Közszolgáltatási Bizottság elnöke: A bizottság jóváhagyja az anyagot és 
javasolja elfogadásra a Képviselő-testületnek. 

Máté Antal polgármester: A kollegákkal az elmúlt időszakban végig lett egyeztetve az összes 
szennyvíz- és ivóvíz beruházás, ami szükséges. A szakmai egyeztetésen elhangzottak szerint az 
anyagban minden olvasható. Azt gondolja, hogy ez egy jó együttműködés és köszöni a 
Nyírségvíz munkatársainak a hatékony és jó szakmai hozzáállását. Még egy dolog, ami az 
elmúlt időszak esőzéseiből fakad, hogy a csapadékvíz a szennyvízhálózatra rendkívül rossz 
hatással van. Komoly probléma ez több szempontból is, az egyik legfontosabb, hogy rengeteg 
energiát igényel. Azzal is tudja minden lakos a saját víziközmű rendszerét segíteni, vagy anyagi 
értelemben kevésbé megterhelni a családot, hogy nem engedi bele a lakos a 
szennyvízelvezetőbe a csapadékvizet. Ezzel ráadásul egy másik utcában lakónak ártunk, mert 
az a víz az ő lakásában jelenik meg adott esetben. Ez nem idetartozik szorosan, de mivel vízről 
van szó, szerette volna itt ezt megemlíteni. Többször kezdeményezte már a város, hogy 
felülvizsgálják azt a kérdést, hogy hány illegálisan bekötött ingatlan van a rendszerben. Kérdezi 
a Képviselő-testület tagjait, hogy a 2023-2037-es Gördülő Fejlesztési Tervre vonatkozóan van
e valakinek kérdése, észrevétele. Amennyiben nincsen, kéri szavazzanak. 

A döntéshozatalban részt vett 11 fő képviselő. 
A Képviselő-testület a vízi közmű hálózat gördülő fejlesztési terv pótlási felújítási terv 
részének (2023-2037. időszakra vonatkozóan) elfogadásáról szóló határozatot 11 igen, 0 nem 
és 0 tartózkodó szavazattal - egyhangúlag- elfogadja. 
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Nyírbátor Város Önkormányzata Képviselő-testülete 
87/2022. (IX.28.) 

önkormányzati határozata 

a vízi közmű hálózat gördülő fejlesztési terv pótlási felújítási terv részének 
(2023-2037. időszakra vonatkozóan) elfogadásáról 

A Képviselő-testület 

• a 2023-2037 időszakra vonatkozó víziközmű hálózat gördülő fejlesztési terv pótlási
felújítási tervet megismerte, azt a melléklet szerint elfogadja.

• kéri a Nyírségvíz Zrt.-t, hogy a 2023-2037 időszakra vonatkozó víziközmű hálózat
gördülő fejlesztési terv beruházási részét a melléklet szerinti adatszolgáltatás szerint
készítse el.

Melléklet a jegyzőkönyv végén. 

Tárgy (2. tsp) Előterjesztés a 2022. évi költségvetés I. félévi 
végrehajtásáról szóló tájékoztató elfogadására 

Máté Antal polgármester: A következő napirend a 2022. évi költségvetés I. félévi 
végrehajtásáról szóló tájékoztató elfogadásáról szól. Kéri a bizottság elnökét, ismertesse a 
bizottság álláspontját. 

Kerezsi István a Pénzügyi Bízottság elnöke: A bizottság megtárgyalta az első féléves 
gazdálkodást és megállapította, hogy a feladatellátás az első félévben folyamatos, és a 
körülményekhez képest biztonságos volt. Első félévben hitel felvételre az önkormányzatnak 
nem volt szüksége. Kiemeli, hogy az iparűzési adó bevételénél a városnak a 10 legnagyobb 
adófizetőből egynél történt visszaesés, a többinél minimális emelkedés tapasztalható. 
Adóerőképessége a városnak 18.000 Ft-tal nőtt. Az első lakáshoz jutók támogatásával 
kapcsolatban elmondja, hogy a 85 %-ot elérte az első félévben, ezt kimagaslónak értékeli 
időarányosan. Az önkormányzati intézmények gazdálkodása is átgondoltnak mondható. A 
bizottság megállapította, hogy a bevételek 60 %-ban teljesültek a kiadások pedig a 
pályázatoknak köszönhetően 35 %-ra tehetők. A bizottság elfogadásra javasolja az anyagot. 

Máté Antal polgármester: Egy féléves beszámoló célja az, hogyha a tulajdonos a számok 
alapján azt látja, hogy valamiben elmaradás van, akkor intézkedni kell. Ez most még jelen 
esetben nem igényli ezt a beavatkozást, de a jövőben minden bizonnyal be kell avatkozni. 
Halmozottan hátrányos helyzetben lesz a város az iparűzési adó további növekedését látva 
abban a tekintetben, hogy több százmillió szolidaritási hozzájárulást jelent, amit be kell fizetni 
az államkasszába. A kiadások és bevételek tekintetében egyetlenegy tételben érzékelhető, vagy 
várható érdemi elmozdulás az év hátralevő részére, ezért kell a költségvetésbe beavatkozni. Ez 
a közüzemi költségek tétele lesz. A kulcskérdés az lesz, hogy a távhőre vonatkozó távhő kassza 
feltöltése hogyan alakul. Már ebben az évben is kell többlet költséget biztosítani az intézmények 
fűtéséhez és világításához. Köszöni mindenki munkáját, aki az első féléves teljesítésben részt 
vett. A könyvvizsgálói anyag is csatolva lett az anyaghoz. Kérdezi a Képviselő-testület tagjait, 
hogy a beszámolóval kapcsolatban van-e valakinek kérdése, észrevétele. Amennyiben nincsen, 
kéri szavazzanak a beszámoló elfogadásáról. 





302 

mint 100 fő felett van. Folyamatos napi és hétvégi étkeztetést biztosít a konyha, valamint 
visszakerült az Idősotthon, ami szintén nagy létszámú. Azt gondolja, hogy magas színvonalú 
munkát végeznek az intézmény mindkét ágazatán dolgozó kollegák. Kérdezi intézményvezető 
asszonyt szeretné-e kiegészíteni az anyagot? 

Pappné Takács Ildikó a Kerekerdő Óvoda intézményvezetője: Egy évvel ezelőtt kapott 
bizalmat a Képviselő-testülettől intézményvezetői állás betöltéséhez. Úgy érzi, hogy a kitűzött 
célokat sikerült teljesíteni. Köszöni elnök asszonynak a beszámoló összefoglalóját és 
polgármester úrnak a kiegészítőjét. Annyival egészítené még ki, hogy az óvodában mindent 
meg tudtak valósítani, amit a munkatervben rögzítettek. Szeretné megköszönni Polgármester 
úrnak és a Hivatal munkatársainak segítő munkáját, hiszen nagyon sok segítséget kapott tőlük 
az elmúlt évben. A Képviselő-testületnek azt szeretné megköszönni, hogy a költségvetés 
elfogadásával biztosította a zökkenőmentes és jó körülmények között lévő működését az 
intézménynek. 

Máté Antal polgármester: Így most már kerek ez a beszámoló, ennek megfelelően kéri a 
Képviselő-testületet, hogy a határozat-tervezetről szavazzanak. 

A döntéshozatalban részt vett 11 fő képviselő. 
A Képviselő-testület a Nyírbátori Kerekerdő Óvoda 2021/2022. nevelési évének 
beszámolójáról szóló határozatot 11 igen, 0 nem és O tartózkodó szavazattal - egyhangúlag 
- elfogadja.

Nyírbátor Város Önkormányzata Képviselő-testületének 
89/2022. (IX.28.) 

önkormányzati határozata 

A Nyírbátori Kerekerdő Óvoda 2021/2022-es nevelési évéről szóló beszámolójának 
elfogadására 

A Képviselő-testület 
• A Nyírbátori Kerekerdő Óvoda 2021/2022-es nevelési évéről készített beszámolóját

megismerte és elfogadja.
• A Nyírbátori Kerekerdő Óvodában folyó eredményes szakmai munkáért köszönetét

fejezi ki az intézmény valamennyi munkatársának.

Melléklet a jegyzőkönyv végén. 

Tárgy (4. tsp) Előterjesztés a Nyírbátori Kerekerdő Óvoda 
Szervezeti és Működési Szabályzatának, 
Házirendjének és Pedagógiai Programjának 
módosítására 

Máté Antal polgármester: A következő napirendi pont is az óvodával kapcsolatos, Nyírbátori 
Kerekerdő Óvoda Szervezeti és Működési Szabályzatának, Házirendjének és Pedagógiai 
Programjának módosításáról van szó. Kéri a bizottság elnökét az előterjesztést ismertesse, fejtse 
ki a bizottság álláspontját. 
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Tóthné Barna Júlia az Oktatási és Kulturális Bizottság elnöke: A bizottság megtárgyalta az 
említett anyagokat. A törvényi változásoknak megfelelően az óvodai SZMSZ-t, a Házirendet 
és a Pedagógiai Programot átdolgozták az óvoda dolgozói. Ez az átdolgozás szükségszerű volt. 
Mind a három dokumentumot elfogadásra javasolja a bizottság a Képviselő-testületnek. 

Máté Antal polgármester: Kérdezi, hogy az anyaggal kapcsolatban van-e valakinek, kérdése, 
módosító javaslata. Amennyiben nincsen, kéri szavazzanak. 

A döntéshozatalban részt vett 11 fő képviselő. 

A Képviselő-testület a Nyírbátori Kerekerdő Óvoda Szervezeti és Működési Szabályzatának, 
Házirendjének és Pedagógiai Programjának módosításáról szóló határozatot 11 igen, 0 nem és 
0 tartózkodó szavazattal - egyhangúlag - elfogadja. 

Nyírbátor Város Önkormányzata Képviselő-testületének 
90/2022. (IX.28.) 

önkormányzati határozata 

a Nyírbátori Kerekerdő Óvoda Sz.ervezeti és Működési Szabályzatának, Házirendjének 
és Pedagógiai programjának módosításáról 

A Képviselő-testület 

• A Nyírbátori Kerekerdő Óvoda 2022. szeptember 29. napjától hatályos
A) Szervezeti és Működési Szabályzatát a mellékleteivel együtt,
B) Házirendjét a mellékleteivel együtt,
C) Pedagógiai Programját a mellékleteivel együtt

jóváhagyja.

Mellékletek a jegyzőkönyv végén. 

Tárgy (5. tsp) Előterjesztés „Nyírbátori Centenáriumi Sport 
Érdemérem" kitüntetéshez kapcsolódó 
pénzjutalom adományozásáról 

Máté Antal polgármester: A követkető napirendi pont a „Nyírbátori Centenáriumi Sport 
Érdemérem" kitüntetéshez kapcsolódó pénzjutalom adományozásáról szól. A nyírbátoriak az 
év sportolója elismeréseként ismerik ezt. Nem a Képviselő-testület hozza a döntést a személyt 
illetően ebben a kérdéskörben, hanem a sportegyesületek képviselői és az iskolában működő 
diáksportegyesületek vezetői és tanárai kiegészülve a Sport és Ifjúsági Bizottság tagjaival 
közösen. Sok javaslat érkezett ebben az évben is, a végleges győztes ebben az évben, Antal 
Dávid, aki második alkalommal kapja ezt az elismerést. Személyi értelemben nincs feladata 
ebben a testületnek, technikai értelemben van, mégpedig az, hogy egy nettó 300.000 Ft 
pénzjutalmat megszavazza a sportoló részére. Kérdezi a Képviselő-testületet, hogy van-e 
valakinek kérdése, észrevétele. Amennyiben nincsen, kéri szavazzanak. 

Böszörményi Sándor a Sport és Ifjúsági Bizottság elnöke: A bizottság megtárgyalta a 
pénzjutalom adományázásáról szóló előterjesztést és egyhangúlag elfogadásra javasolja. 
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Máté Antal polgármester: Kérdezi, hogy ezzel kapcsolatban van-e valakinek kérdése, 
észrevétele. Amennyiben nincsen, kéri szavazzanak. 

A döntéshozatalban részt vett 11 fő képviselő. 
A Képviselő-testület a „Nyírbátori Centenáriumi Sport Érdemérem" kitüntetéshez kapcsolódó 
pénzjutalom adományozásáról szóló határozatot 11 igen, 0 nem és 0 tartózkodó szavazattal 
- egyhangúlag - elfogadja.

Nyírbátor Város Önkormányzata Képviselő-testületének 
91/2022. (IX.28.) 

önkormányzati határozata 
,,Nyírbátori Centenáriumi Sport Érdemérem" 

kitüntetéshez kapcsolódó pénzjutalomról 

A Képviselő-testület 
• A „Nyírbátori Centenáriumi Sport Érdemérem" kitüntetettjét 2022. évben nettó

300.000,- Ft. pénzjutalomban részesíti.
• A nettó 300.000,- Ft összeget (bruttó 352.941,- Ft) Nyírbátor Város Önkormányzata

2022. évi költségvetésének 5. melléklet I/10. önkormányzati rendezvények keret terhére
biztosítja.

Tárgy (6. tsp) Előterjesztés a 2022. évi lakossági internet
hozzáférés és használat támogatására irányuló 
pályázat kiírására 

Máté Antal polgármester: A következő napirendi pont a 2022. évi lakossági internet
hozzáférés és használat támogatására irányuló pályázat kiírására vonatkozik. Minden évben 
kiírásra kerül ez a pályázat, minden évben igyekszik a Képviselő-testület figyelembe venni, 
hogyan változnak az igénylők lehetőségei. Amíg erre van igény, addig ezt a lehetőséget a 
Képviselő-testület fenntartja. 

Dr. Szabó Sándor a Szociális és Egészségügyi Bizottság elnöke: A pályázat 2016 óta ke1ül 
folyamatosan kiírásra, ezúton is szeretné a Képviselő-testület támogatni a város lakosságát. A 
bizottság egyöntetűen támogatja ezt a pályázati kiírást. 

Máté Antal polgármester: Kérdezi a Képviselő-testület tagjait, hogy az előterjesztéssel 
kapcsolatban van-e valakinek kérdése, észrevétele. Amennyiben nincsen, kéri szavazzanak. 

A döntéshozatalban részt vett 11 fő képviselő. 
A Képviselő-testület a 2022. évi lakossági internet-hozzáférés és használat támogatására 
irányuló pályázat kiírásáról szóló határozatot 11 igen, 0 nem és 0 tartózkodó szavazattal -
egyhangúlag - elfogadja. 


















































































































































































































































































































































































































































































































































































































































































































